



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
14 APRIL 2011

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA "KRAZ" BERNDTSSON
VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
KASSÖR	SOHEIL "SOLLE" BASHIRINIA
SEKRETERARE	SIMON "SKÅNING" SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS "MÅSK" BIRGERSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS "JAPAN" LANDBERG
ORDFÖRANDE FNOLLK	DANIEL "DRILL" ANDRÉN
ORDFÖRANDE SNF	VIKTOR "MEFFE" NILSSON
ORDFÖRANDE FARM	DANIEL "POLLY" PETTERSSON
REPRESENTANT FOC	JONATAN RYDBERG
KÄRNSTYRETASP	CECILIA HULT
KÄRNSTYRETASP	TORA DUNÅS
F6-ASP	BJÖRN HERDER
F6-ASP	EMMA HAMMARLUND

§1 Mötets öppnande Kristina öppnar mötet 11:59.

§2 Val av justerare Jonas Landberg väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll RUFUS (se föregående protokoll) och mastergruppen har inte haft möte. Inget underlag har kommit in från balnågonting. Övriga beslut är genomförda, inklusive affisch/loggboks-beslutet från 31 mars.

§4 Rundabordet

- **Kärnstyret:** har varit på KU-möte. Kraz kommer inte ihåg vad de pratade om, men det kändes inte viktigt. Hon fick en PowerPoint om sektionsaktivautbildning från Sjö.
Solle ska prata med kassörerna om hur bokföringen går.
- **FARM:** har jobbat med CERN och McKinsey-avtal. De jobbar på muggar också.
- **NollK:** har haft tack-tacos-middag med de som hjälpte till på NollK-kalaset, och fått Gasque-datum. De ska på NollK-utbildning i helgen också.



- **Foc:** har mekat flipper och haft valberedning.
- **SNF:** har pratat med Jana och Per Hyldegaard om respons på expfys-rapporter, och Per har ändrat sig nu när Meffe har pratat med Jana om det. De har BSD nästa (läs)vecka. De har diskuterat hur de ska synas mer, och haft en aspfika.
- **F6:** har haft valberedning och bokat nollningsgasque. Asparna är taggade på gasque i morgon. Drinkprovning hade de också.
- **DP:** har inte gjort så mycket. Städ-och-film-kväll och valberedning, mest. De kanske kommer måla fondvägg i Focus också.

§5 Propositioner

§5.1 *TM-SAMO* Lars har skrivit ihop propositionen (efter åläggande från förra styremötet), och mötet tyckte att den såg bra ut. Han ska fixa lite smågrejer, till exempel bör masterstudenter nämnas, sedan anslår Skåning den.

§6 Motioner

§6.1 *Hästmotion 1* Motioner har kommit in om att sektionen ska ha tillgång till en häst. Vi diskuterade förslaget och kom fram till att det är ekonomiskt ohållbart och kanske inte heller praktiskt genomförbart. Dessutom anser Skåning att det inte är lämpligt att ha sektionposter som ska "undersöka" saker som denna.

Beslut: Styret yrkar på avslag i sin helhet. Beslutet är inte enhälligt; sex röster för avslag, fem röster emot.

§6.2 *Hästmotion 2* Nästa motion handlar om samma sak, fast en staty och/eller trähäst. Vi diskuterar och kommer fram till ungefär samma saker som innan. Efter omröstning visar det sig att vi ställer oss bakom motionen, men Skåning tycker att vi i så fall ska yrka på att invalet sker lp3. Vi diskuterar budget och andra smågrejer som borde rättas till i motionen, sedan går vi till beslut.

Beslut: Styret yrkar på att motionen ändras så att:

- Invalet sker under mötet läsperiod 3
- En budget på 200kr för inköp tas ur posten för framtida motioner
- Att stallmästaren ska köpa hästen

Viktor får skriva ett yttrande. Beslutet är inte enhälligt; fem röster för avslag, sex röster för yttrandet ovan.

§7 **Sektionsbilen** Japan tycker att den nya bilen borde ha en tidsgräns för bokning. Kraz tycker att det ska vara upp till bilnissarna att ha koll, men att de kan be Spidera att lägga in en spärr. Solle och bilnissarna har mailat spidera.

Polly meddelar att vi är mycket nära ett sponsavtal med SEB om underhåll av bilarna.



§8 Övriga frågor

- **Lokalvård:** Lars har frågat lokalvården om vi kan skjuta över sophanteringen på dem, och få fina sopstationer som töms varje dag. De kommer att ha ett möte om detta mycket snart.

§9 Nästa möte Nästa möte blir 5 maj 2011.

§10 Mötets avslutande Mötet avslutades av Kristina 12:37.

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare

Jonas Landberg
Justerare